

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2016-06-14
Tid & Plats: 18:30-21:00 Klubbstugan Nyled
Närvarande: Ordf. Tina Rosén Lindh
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga delt. Maria Rothzén
 Pär-Anders Teike
Anmält förhinder: Ulrica Larsson, Viktoria Svensson, Håkan Jansson, Lena Lycksell
Frånvaro: Ulrika Vikenmark
Ers. Suppleant:

Bordlagd | Beslut

- §78** Ordförande Tina Rosén Lindh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
§79 Dagordningen: godkändes
§80 Till protokolljusterare valdes: Elis och Maria
§81 Föregående mötes protokoll: Lästes upp, godkändes och lades till handlingarna
 Även protokollet från det extrainsatta styrelsemötet lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.

§82 Frågor:

- a)** Ska vi titta på om man ska köpa in någon typ av container/ skjul som vi bl.a kan förvara gräsklipparen i?
Frågan bordläggs till nästa möte. Alla håller utkik efter vad det i så fall skulle kosta! x
- b)** Ska vi ta fram en kollektion med klubbkläder till försäljning? En till två färger! Några enstaka försäljningsperioder/ år.
Styrelsen samtycker, Pelle får i uppdrag att ta fram ett förslag. Lämplig färg "Grått"

§83 Rapporter:

- a)** Kassör: Se Bilaga 1. Sätta upp lappar i köket ang. Utgående sedlar.
b) Utbildning Alla kurser slut (utom rally, se info) Instruktorsmöte på måndag 20 juni för att avsluta våren samt planera höstens kurser.
 Susanne Wilhelmson är klar med sin utbildning till SBK
 Specialsökinstruktör. För att bli fullt godkänd ska hon hålla en kurs i ämnet. Förslaget är att kursen skall vända sej till "Aktiva medlemmar i klubben och vara gratis. Kravet är däremot att man ska ha tjänat ihop minst 40h bonus.
c) Tävling Se rapport
d) Tjänstehund Tack för all hjälp vid Patrullhunds DM i Fursjö. Tidaholm var välrepresenterade på figurant och domarsidan.
 Placering: 1:a Eva Franzén, 2:a Mikael Åberg 3:a EwaMaria Hellander
 Dåligt av distriktet att funktionärerna fick betala sin egen mat!
e) Agility Se rapport
f) Stugan Grabbarna har börjat måla. Färgen är en nyans ljusare än tidigare men alla tyckte det så jättebra ut.
Getingbon vid gaveln, vi behöver spruta. Jeanette ordnar.
Klagomål över att grillen är väldigt "grisig". Se till att rengöra efter användning x
g) Köket Ingen ansvarig

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

Plan	Gräsklipparen: Mikael och Erik skruvar med den. Har bytt packningar och ett lager. Vi får se om det löser läckaget, eller om vi behöver köpa en hydrostat.		
	Finns det möjlighet att söka extra anläggningsbidrag för inköp av ny gräsklippare? Vi får kolla vad vi skulle behöva för klippare och vad den skulle kosta. Även om vi lyckas laga den gamla så börjar den bli sliten.		
i) RUS	Se rapport		
j) PR-info	Webhotellet förnyat, faktura kommer		
k) Trivsel	Inget nytt		
l) SHU	Ingen ansvarig/ kontakt		
m) Utställning	Se rapport		
n) Draghund	Se rapport		
o) Nosework	Se rapport		
p) Rallylydnad	Se rapport		
	Skylthållarna fortfarande inte bra. Elis ber Rolle titta på vad man skulle kunna göra för att rädda dom.		X
q) Övriga rapporter	Inga övriga rapporter		
§84	Skrivelser:		
a)	Inkomna	IN16018-IN16021 Polisrapporter från 2 inbrott	
b)	Utgående		
§85	Bordlagda frågor		
1)			
§86	Övriga frågor:		
1)	Fortfarande aktuellt med container till skräp?		
	Jeanette kollar vad det skulle kosta!		X
2)	Sätta dörrar till förrådet på husgaveln? Info från Vicki: Mikael har fixat en "vanlig" dörr att sätta i. Tänker bygga upp en vägg och sätta i en karm med tillhörande dörr! Blir för tungt att få till någon annan anordning i de befintliga bygget! Blir efter semestern! Tiden räcker inte!		
	Återkom med kostnad för detta till nästa möte.		X
	Som komplement beslutades det att vi köper in en redskapsbod till en kostnad av 3000kr som vi sätter upp på sidan av förrådet. Passa på att måla i samma färg som stugan. Jeanette köper.		X
	När Förrådet är klart ska vi titta på att inreda med hyllor och plastbackar.		X
§87	Närmast förestående verksamhet: Träningsstävling brukslydnad 16/6		
§88	Nästa möte: 25-aug		
§89	Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 21.00		

Ordf. Tina Rosén Lindh

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Justeras 1:

Justeras 2: 2/4

Rapporter från Kommittéer

En rapport från tävlingskommiteen .

Vi har skickat in önskemål om nästa års tävlingar (2017) till distriktet . Vi har valt samma helger som i år fast vi har tagit bort appell tävlingen som är i augusti. Det brukar vara få anmälningar och svårt att få tag på marker.

På vår utställning så köpte jag in lite material från 650p (metall apport och mittbit till tungapporten) . Britt Franzen kommer att skicka en faktura på ca 350kr.

På torsdag så kommer Tidaholm att stå värd för distriktets tävlingsträning.Som det ser ut nu så kommer det att komma runt 15-20 st. Jättekul !!! :)

Hoppas att jag inte har glömt något. :)

MVH

Gun-Marie Gumman

Agility

Hej!

Här kommer en liten rapport från agilityn! De två kvällstävlingarna vi hade i maj gick jättebra och kan nog bli en tradition☺! Alla nöjda och glada! I måndags den 13/6 (läs igår) hade vi ag-möte inför "Labbåsräiset"! Återkommer om de blir något där att ta upp!

RUS

Hej!

MH och MT banan är nu besiktigad och godkänd. Christer, Egon och Kjell går M3 i juni och har vidarebefordrat fakturan till elis.

Hälsningar Ulli

Nosework

Hejsan!

Här kommer rapporterna:

Nosework: Den 31 maj blev jag godkänd som certifierad Noseworkinstruktör genom Svenska Noseworkklubben och är då även godkänd doftprovsdomare.

Vi har inga doftprov på gång än, men det arrangeras ett av Billinge BK den 2 juli där jag, tillsammans med Helena Florin från Jönköping, kommer att döma.

Draghund: Det är ingen aktivitet för tillfället.

Hälsningar Karina

Justeras 1:_____

Justeras 2:_____ 3/4

Utställning

Några ord så här efter hundutställningen.

I stora drag flöt utställningen på bra. Lite små missar här och där, men inte så mycket som utställarna märkte av hoppas jag. Vi hade i alla fall tur med vädret!

Av 144 anmälda hundar var det ca 10-15 som inte kom. En anmälningsavgift har betalats tillbaka efter att veterinärintyg har skickats.

Under själva utställningsdagen var vi 10-12 funktionärer som jobbade.

Vi hade 3 ringar och det behövdes. I varje ring fanns en domare och två ringsekreterare varav en inopare. Vi försökte anlita domare som inte hade så långt att åka. En ringsekreterare betalade vi arvode till.

Flera försäljare fanns på plats, ett uppskattat inslag. Köket sålde korv, hamburgare och lite fika. Alla funktionärer och domare bjöds på lunch.

När alla ringar var klara var det en kortare paus för mat. Efter barn med hund som dömdes av Janneke, sen drog finalerna igång. Många var förvånade över de fina priserna vi hade lyckats tigga ihop.

Utställningen startade kl 10.00 och var klar vid 15-tiden.

Efteråt har vi fått mycket positiv respons via Facebook och mejl. (Förutom från mamman till dottern som gick "barn med hund".)

Vi har lärt oss väldigt mycket på att ordna detta spektakel. Idag skulle vi nog inte gjort likadant.

Det är väldigt skönt att den är över!

Rally

Rapport rallylydnad

Avslutning Nyb och forts. är klara. Jag har en ny forts. med 4 deltagare, avslutning 28 juni.

Rallyskylthållarna är tillbaka, kanten runt hållarna är "nerknackad", det är inte bra, men fungerar skapligt.

Nästan alla rallyskyltar är nu delvis plastade med en kant ca 3-4 mm på en kortsida. Nya skyltar o regler kommer 170101, vilket blir ett ganska stort jobb att plasta om.

Rallykommitten

Ann-Mari